
 

 
             
Tid: Måndag 2023-04-17  

Plats: Savannen 

Närvarande:  Leif Åkerblad 

   Harriet Andersson 

   Ove Larsson 

   Per-Olof Samson 

   Elisabeth Schade Dahlström 

   Gisela Andersson 

Ej närvarande: Håkan Ohlin 

 

§ 1 Mötets öppnande    

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.     

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning fastställdes. 

 

§ 3 Val av justerare 

Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Per-Olof Samson. 

 

§ 4 Föregående protokoll      

Föregående protokoll genomgicks och lades till handlingarna.  

 

§ 5 Kassörens rapporter  

Resultatrapporten gicks igenom. Ekonomin fortsatt god. Lokalhyran har höjts med 1000:- 

 

§ 6 Rapporter:  

Harriet berättade om Folkhälsoveckan den 8 – 12 maj, då det blir tillfälle att prova sitt-gympa,  

boule, gå-fotboll och ”Hitta ut” . Lokalen bokas för visningar av digitala föreläsningar. 

Akrylmålning ordnas 3 onsdagar, hittills har 4 amält sitt intresse.  

En träff för alla cirkelledare är bokad till torsdagen den 27/4. Hans-Olof Andersson ordnar en 

informationsträff om ”Hjärnkoll” den 16/5 .Förslag att fikat på ”Lördagskaffet” höjs till 50:- i höst. 

Harriet har deltagit i Gymnastikens Hus årsmöte. 

Ove redogjorde för onsdagsträffarnas kommande program i vår. Sven Carrgård  har bjudits in för att  

visa hemsidan den 7/9 och ett Storband från Göteborg är bokat till  den 27/9. Entreávgiften höjs 

då till 100:- 

Resor – Osloresan ordnad. Funderingar kring att ordna kommande resor i närområdet ex.  

reningsverket, Cylelmuseét i Vårgårda. 

Förslag att prenumerera på AT till lokalen så att medlemmar kan få läsa den och ev. andra tidningar  

förmiddagar då servicepersonal finns tillgänglig. 

KPR – Elisabeth informerade om möte med kommunen den 12/5 och att samtliga representanter för 

pensionärsgrupper samlas innan dess den 21/4.  

 

§ 7  Seniordag Estrad 17 maj 

SPF Hjorten kommer att delta.Leif anmäler och bokar bord. Beslöt att bilda en arbetsgrupp – Leif, 

Ove, Håkan, P-O, Harriet och Gisela som träffas för planering 2 ggr. Tisdag 25/4 kl.10.00 

Ove beställer broschyrer. Håkan berättar om SPF:s app. Sven kontaktas för visning på skärm. 

 



 § 8 Söka medelfrån SPF-distriktet  Enkät ”Digital teknik i Styrelsearbetet” 

 Leif tar kontakt med SPF i Ale om ansökan. Söka medel ex. för jazzkonserten. 

 Leif besvarar enkäten och vidarebefordrar till styrelsen för godkännande. 

  

§ 9 Övriga frågor 

S Gisela och P-O hjälps åt med blanketten till Föreningsregistret 

 

§ 11 Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 22/5  i Savannen. 

 

§ 12 Mötet avslutas  

Ordförande tackade för uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet 

 

Gisela Andersson       

     Justeras 

 

   Leif Åkerblad  Per-Olof samson 

 

 

 

 


